
 

 

 

COMISSIÓ: 
COMUNICACIÓ, 
PARTICIPACIÓ I 
CIUTAT 

 

Descripció: 

Aprofundir sobre temes de ciutat que interessin (museu 
del tèxtil, projectes comunitaris, accions amb residències, 
etc.)  
 
Aprovar una nova campanya d'imatge i comunicació 
sobre les persones grans. 

  
  

SESSIÓ OCTUBRE 

DATA 09/11/2023 

HORA 10h – 12h 

LLOC Casal Pere Quart – Sala 3 

ASSITENTS 

 

Membres comissió: Miquel Aguilar, Carme Vidrera, Carme 

Miret, Joana Puig, Maria Sales, Daniel Gralles, Maria Cruells, 

Imma Palau, Martí Sala, César Izquierdo, Maria José 

Rodríguez, Isidre Vicente.  

 

S’excusen: Enric Crusafont, Toni Llorca i Teresa Sererols. 
 

DINAMITZACIÓ 
 

Marina Esteban (Portacabot) 
 

ORDRE DEL DIA / 

TEMES A 

TREBALLAR 

 

1. Benvinguda 

2. Valoració xerrada Sergi Gil 

3. Mail del Consell Consultiu 

4. Torn obert de paraula 

5. Recordatori propera sessió 

6. Comiat 

 



 

DESENVOLUPAMET 

DE LA SESSIÓ 

 

1. Benvinguda 

Es rep als participants de la sessió d’avui, en total son 12 

participants.  

 

2. Valoració xerrada Sergi Gil 

A la sessió anterior va venir el Sergi Gil per fer una xerrada 

als membres del Consell Consultiu. Els membres estan 

molt contents i satisfets amb la xerrada, ja que, va ser 

demanda d’ells. Ens ha ajudat molt a poder començar a 

estructurar diferents projectes que ja teniem pendent al 

Consell. Per tant, la valoració és molt positiva i els hi ha 

agradat molt el format de xerrada a les sessions. 

 

3. Mail del Consell Consultiu  

A demana dels membres del Consell a la sessió passada, 

es va demanar la creació d’un Mail propi i genèric del 

consell. Els informo de que ja està creat. Els membres del 

Consell estan contents per tal de poder començar a 

comunicar-se amb altres entitats des d’aquest correu 

electrònic. 

4. Torn obert de paraula 

Després de tractar els temes de l’ordre del dia, és el 

moment del torn obert de paraules, així que els membres 

del Consell aprofiten per preguntar sobre temes que els hi 

interessen i a proposar propostes. A continuació, un resum 

dels punts més destacats: 

1. El Miquel Aguilar proposa fer una xerrada mensual 

parlant sobre temes de salut. A més, aprofitarem 

aquestes xerrades perquè un membre del Consell 

pugui fer difusió del consell consultiu. A totes els 

membres els hi sembla bona idea. La primera 

xerrada serà el 24/11.  



 

2. Participar a la radio en l’espai que ens ofereixen des 

de l’Ajuntament. Participar de manera mensual. 

Des de l’Ajuntament ens donin la informació sobre 

a quin programa, quin dia i a quina hora podríem 

participar. 

3. Fer un butlletí quadrimestral, és a dir, al gener, al 

maig i al setembre que inclogui un resum de les 

xerrades del Miquel, el llistat de projectes que es 

treballen al Consell, etc. El Sergi Gil va comentar que 

l’Ajuntament s’encarregaria de la impressió i la 

distribució. 

4. Marcar una data perquè algú vingui a fer un taller 

formatiu sobre el Telegram a alguna sessió del 

Consell. 

5. Convidar a la Mercè Rovira a fer una xerrada a 

alguna sessió de la Comissió 1 per parlar del 

voluntariat.  

6. Els membres del Consell els hi agradaria que des de 

l’Ajuntament els hi proposessin un encàrrec sobre 

el que treballar (similar al funcionament del Consell 

d’Infants). 

7. Els membres tornen a insistir en el seu desig de 

fusionar les dues comissions. Haig de donar una 

resposta a la propera sessió. 

 

5. Recordatori propera sessió 

Dijous 14 de desembre. 

6. Comiat 

Comiat i agraïments. 
 

ACORDS  

 

- Marcar data per la xerrada de la Mercè Rovira. 

- Marcar data pels tallers formatius del Telegram. 

- Encàrrec de l’Ajuntament. 



 

- Es possible fer una reserva d’espais per les 

xerrades del Miquel Aguilar? 

 

- Informació sobre quin seria l’espai que podrien 

ocupar els membres del Consell a la ràdio 

Sabadell. 

- El perquè sobre si les comissions es poden 

fusionar o no.  

 

 

 


